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Commissie 3 

Notulen                                                                              Zitting van 18 april 2023 

 

 
 
Samenstelling 
Aanwezig: 
de heer Kurt Persegael; mevrouw Astrid Wittebolle; de heer Jan Van Otten; de heer Eric Vos; de heer 
Peter Roes; de heer Ludwig Nietvelt; de heer Jeff Dierckx; de heer Kevin Janssen; de heer Koen De 
Busser; de heer Jan van Steenbergen; mevrouw Lise Luyts 
 
Zijn eveneens aanwezig: 
de heer Peter Segers 
 
Verontschuldigd: 
de heer Hannes Anaf; de heer Bart Voordeckers; de heer Wout Schafraet; de heer Achraf El Yakhloufi 
 
18 april 2023 19:30 - De voorzitter opent de zitting 
 

 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Notulen 
Het verslag van vorige vergadering werd goedgekeurd. 

 
 

2. Convenant tussen Stad Turnhout en De Sprong vzw 
 

Toelichting 
Er wordt een convenant ter goedkeuring voorgelegd aan de gemeenteraad m.b.t. de verdere uitbouw van het project 
Stadsboerderij Turnhout. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Marc Machielsen toelichting bij dit punt. 
 
Jan Van Steenbergen stelt de vraag waarom het budget in 2023 67 000 euro bedraagt ten opzichte van 2024 en 
2025 waar het budget 35 000 euro telt. 
Marc Machielsen antwoordt dat in 2023 het ledenaantal opgekrikt moet worden, vandaar dat het budget in 2023 
hoger ligt. 
Jan Van Steenbergen vraagt of de Sprong niet al langer actief was. 
Astrid Wittebolle antwoordt dat dit klopt. De overgang met de Troef is niet optimaal verlopen, waardoor men niet kon 
focussen op ledenwerving. Daarnaast diende men een heel nieuw teeltplan op te maken. 
Jan Van Steenbergen stelt de vraag hoeveel leden men als streefdoel ziet. 
Astrid Wittebolle geeft mee dat het streefdoel op 200 leden ligt. Door de omstandigheden zijn er wat mensen 
afgehaakt. 
Marc Machielsen vult aan dat de prijs die nu gevraagd wordt aan de leden conform is met de rest van Vlaanderen 
terwijl dit vroeger duurder was. De Sprong zal creatief aan de slag moeten gaan om leden te werven.  
Astrid Wittebolle vult aan dat dit geen probleem zou mogen zijn, gezien er veel te doen is in en rond de 
Stadsboerderij. Zo is men nu gestart met een zelfpluktuin voor bloemen. 
Eric Vos stelt de vraag hoe dit project opgevolgd zal worden, zodat men, zoals bij vorige samenwerking, niet 
dezelfde fout maakt.  
Marc Machielsen antwoordt dat de stad een opvolging voorzien heeft met de vzw. Daarnaast behoort Stad Turnhout 
tot de vzw zelf, omdat de stad het lokaal bovenaan verhuurt aan een aantal verenigingen. Daarnaast heeft de 
overkoepelende vzw een goede samenwerking met de leden en zorgen zij voor verschillende overlegmomenten en 



2/3 

wordt er regelmatig een nieuwsbrief uitgestuurd. Ook de vroegere stadsboer wordt terug betrokken. Hij stond 
vroeger heel dicht bij de leden, waardoor gebeurtenissen, feedback, … zich makkelijk gaan verspreiden. 
Astrid Wittebolle vult aan dat de verenigingen die al aanwezig waren, goede afspraken hebben gemaakt over het 
gebruik van gemeenschappelijke delen. De overgang naar de nieuwe vzw verliep niet altijd even vlot, maar het 
ondernemerschap van de verenigingen is groot en zorgt voor een goede samenwerking onderling. Er kunnen nog 
ondernemingen bijkomen om een eventueel klein winkeltje uit te baten. 
Marc Machielsen geeft mee dat Stad Turnhout hier voorstander van is en die oproep terug gaat openzetten, omdat 
het oude woonhuis momenteel nog niet in gebruik is. 
Eric Vos vraagt of het van belang is dat dat winkeltje zich op die plek zou bevinden. 
Marc Machielsen geeft mee dat het oude woonhuis beschikbaar en dit dus de voorkeur heeft. 
Jan Van Steenbergen stelt vast dat op de website de prijs van 425 euro staat voor een heel jaar. Terwijl men hier 
spreekt over 365 euro. 
Marc Machielsen geeft aan dit nog eens na te vragen. 
Kurt Persegael vult aan dit na te kijken en mogelijks aan te passen waar nodig. 
Uit het publiek wordt de vraag gesteld hoe duurzaam dit project is, aangezien dit in het verleden ook niet makkelijk 
gegaan is. 
Astrid Wittebolle antwoordt dat in het verleden de samenwerking van het begin af aan al wat stroef liep. Nu is dit op 
goede voet begonnen.  
Marc Machielsen vult aan dat dit geen gemakkelijk verhaal is, anders waren er meer kandidaten geweest. Ten 
opzichte van andere centrumsteden is Turnhout wat meer landelijker gericht. Het is af te wachten of er voldoende 
volk op af komt. 
Koen De Busser vraagt of er de mogelijkheid is voor een mobiele winkel die in de verschillende wijken zou kunnen 
rondgaan. 
Marc Machielsen geeft mee dat de vereniging begonnen is om bedrijven te benaderen. Zo bestaat er nu al een 
samenwerking met Van Roey Ook stelt de vereniging pakketten samen om aan bedrijven te bezorgen. Voor zo’n 
extra’s moet er natuurlijk een oefening gemaakt worden waarin de tijd en kost, zoals het loon van de werknemer die 
hiermee bezig is, vergeleken wordt met de winst die deze extra’s zouden opleveren. Zo zou men al heel wat 
producten in de wijken moeten verkopen om het loon van de werknemer er uit te kunnen halen. 
Koen De Busser geeft mee dat er actief gezocht moet worden naar een manier voor naamsbekendheid, zodat er 
inkomsten blijven komen. 
Astrid Wittebolle vult aan dat het afwachten is of het goed loopt, maar dat ze er goede hoop in heeft. De vzw’s zullen  
ook zelf moeten blijven investeren en dat zorgt voor veel ondernemerschap. 
 

 
 

3. Overeenkomst MEEMOO 
 

Toelichting 
In het najaar vindt de expo “Zeldzaam en onmisbaar. 100 Vlaamse topstukken" plaats in het MAS. Voor deze 
tentoonstelling is het zoutvat van Gerard de Rasier in bruikleen gevraagd. Deze bruikleenaanvraag is reeds 
goedgekeurd. Momenteel vraagt men, naar aanleiding van een publicatie die hierover zal gemaakt worden, om een 
hoge resolutie foto te mogen nemen van dit topstuk. Deze foto zou worden genomen en gedigitaliseerd door 
medewerkers van MEEMOO. Hiervoor is een overeenkomst opgesteld door MEEMOO. Hierbij de vraag of deze 
overeenkomst kan worden goedgekeurd door de Gemeenteraad en nadien ondertekend door Peter Segers als 
voorzitter van de gemeenteraad en Anja Antonissen als waarnemend algemeen directeur. 
 
Notulen 
Astrid Wittebolle geeft toelichting bij dit punt. 
 
Jan Van Steenbergen vraagt of Stad Turnhout een financiering krijgt voor het nemen van de foto’s van het zoutvatje. 
Astrid Wittebolle geeft aan dat hier geen financiering aan vasthangt, maar dat men wel fier mag zijn dat er een 
topstuk te zien zal zijn in het MAS. Daarnaast zal Turnhout vermeld worden en gaat het eerder over een 
maatschappelijke bijdrage. 
 

 
 

4. Samenwerkingsovereenkomst Ligo en Stad Turnhout 
 
Notulen 
Jan Van Otten geeft toelichting bij dit punt. 
 
Jan Van Steenbergen merkt op dat de cursisten het inschrijvingsgeld zelf dienen te betalen en stelt de vraag hoeveel 
dit bedraagt. 
Jan Van Otten antwoordt dat het niet zeker is dat er inschrijvingsgeld betaald dient te worden. Wanneer dit wel het 
geval is, dienen de cursisten dit zelf te voorzien. Het is niet bekend hoeveel het inschrijvingsgeld mogelijks zou 
kunnen zijn. Dit zal men terugkoppelen voor de gemeenteraad. 
Eric Vos suggereert dat wanneer er inschrijvingsgeld gevraagd wordt, men ook kan werken met het kansentarief. 
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Toegevoegd aan het verslag: 
We vragen inschrijvingsgeld conform de richtlijnen zoals voorgeschreven door onderwijs Vlaanderen.  

• Laaggeleterdheid/geen diploma: geen kost 

• Hooggeschoold: 45 euro / deelnemer 

• Leefloof? Werkloosheidsuitkering? Inschrijfgeld valt weg 

• Mutualiteit? Vermindering van inschrijfgeld 
Indien een cursist valt in de categorie 'Hooggeschoold' of 'Mutualiteit' dienen zij zelf het inschrijfgeld te betalen. 
 
 

 
 
 

5. Punten agenda gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 

 
 
 

6. Uit het college 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 

 
 
Lise Luyts 
Commissiesecretaris 
 


